
Protokół Nr 23 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się dnia 16 września 2013 r. $

!
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli radni – członkowie Komisji Rewizyjnej obecni zgodnie 
z załączoną listą obecności stanowiącą zał. nr 1, Skarbnik Gminy M. Nowicka oraz Wójt 
Gminy Pabianice H. Gajda.$

Tematem posiedzenia Komisji było: $

Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013r.$

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański. $

Przewodniczący  Komisji otworzył posiedzenie, powitał przybyłych i udzielił głosu Skarbnik 
Gminy Pabianice, która omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2013r., co stanowi zał. nr 2 do protokołu.$

Podczas omawiania w/w sprawozdania radny A. Skawiński odniósł się do dwóch kwestii. 
Pytał w jaki sposób rozliczane jest odśnieżanie dróg – czy od przejechanych kilometrów, czy 
jest to stawka godzinowa.$

Skarbnik odpowiedziała, że jest to stawka za godzinę pracy.$

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański doprecyzował, że stawka ta wynosi ok. 90 
zł/h.$

Druga kwestia, do której odniósł się radny A. Skawiński to zakup kosiarki do koszenia trawy 
z funduszu sołeckiego wsi Hermanów. Radny chciał wiedzieć jaki był koszt zakupu kosiarki, 
a także gdzie jest przechowywana.$

Skarbnik wyjaśniła, że kosiarka została zakupiona za kwotę 14 749 zł i jest przechowywana 
przez sołtysa wsi Hermanów A. Wąsata.$

Radny w związku z tym chciał się dowiedzieć, czy została sporządzona umowa na 
podstawie, której sołtys zobowiązał się do przechowywania tej kosiarki. $

Wójt odpowiedział, że taka umowa nie została sporządzona.$

Radny zaproponował, by kosiarka została umieszczona w świetlicy w Hermanowie, jeżeli 
będzie taka możliwość. $

Wójt stwierdził, że taka możliwość istnieje. Podkreślił jednak, że może to być niebezpieczne 
z uwagi na to, że w Bychlewie kosiarka przechowywana na działce gminnej została 
skradziona. Dlatego też mienie to zostało oddane pod opiekę sołtysowi.$

Radny nie miał do tego zastrzeżeń. Zasugerował jednak, by kwestia ta była uregulowana 
zgodnie z prawem.$



Przewodniczący H. Szafrański zauważył, że można sporządzić protokół przekazujący 
sołtysowi pod opiekę w/w kosiarkę.$

Wójt zobowiązał się do zastanowienia nad rozwiązaniem w tej sprawie.$

Dalszych uwag do sprawozdania radni nie mieli.$

Głos zabrał jeszcze radny A. Skawiński, który odniósł się do trzech spraw. Po pierwsze 
zauważył, że budowa drogi S8 znajduje się na ukończeniu. Wykonawca drogi, który 
korzystał z drogi gminnej przy okazji tej budowy został zobowiązany do jej remontu. Radny 
prosił by zwrócić uwagę na to aby został przeprowadzony remont całego odcinka drogi 
gminnej, a nie jej fragment.$

Przewodniczący H. Szafrański zauważył, że podobnie sprawa ma się w Jadwininie.$

Wójt zauważył, że 17 września br. odbędzie się spotkanie z wykonawcą, tj. Budimexem. 
Pracownicy wyjadą w teren z przedstawicielami firmy by dokonać oceny remontu dróg.$

Druga kwestia, którą radny poruszył to budowa chodnika w Pawlikowicach. Radny pytał 
kiedy starostwo powiatowe zamierza rozpocząć tę inwestycję.$

Wójt odpowiedział, że zgodnie z jego wiedzą starostwo zawarło umowę z wykonawcą, ale 
umowa ta została unieważniona. Stąd też opóźnienie w pracach. Wójt nie był w stanie 
odpowiedzieć, czy kolejna umowa została zawarta, jednak obiecał się dowiedzieć.$

Ostatnią sprawą było oświetlenie hybrydowe w Pawlikowicach. Radny zauważył, że 
niekiedy lampy się nie załączają. Poprosił by sprawdzić czy nie są one uszkodzone.$

Dalszych uwag nie było. $

Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji.$

!
Posiedzeniu przewodniczył:  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
Henryk Szafrański $

!
Protokołowała: Andżelika Miszewska$


